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Czy jest możliwość zamówienia wyższych ławeczek przez miasto, okazuje się, że te 
umieszczane od lat niestety nie są wygodne dla bardzo wielu osób, są po prostu niskie, a dwie 
wysokości i umieszczanie ich na podwórkach zniwelowałoby ten nie mały w sumie problem.
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